
.الحصول على موافقة كتابية مسبقةون هذه الوثيقة سرية ولا يسمح بإعادة طباعة أي جزء منها أو نسخه بأي شكل أو وسيلة خارج الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية بد

مخرجات جلسة العصف الذهني 
المشاركة في منصة تحفيز ل

"استقطاب"



هوو ناوات توفيوف معوزص بخصواذك الوذكاء الا،وطناعيم يودع  مطابقوة " اسوتقطاب"أطلقت الهيئة الاتحادية للمووارد البشورية الحكوميوة منصوة 

الوفوواذف الشووامرة مووح البووالعم عووت العموول لاختيووار المرشووحم افنسوو  لهووذه الوفوواذفم مووت خووتل الووتعل  مووت  واعوود البيانووات لمتيووم السوو تت 

.  2024جلسة عصف ذهني مح المعنيم مت الشركاء لإعداد خطة تطويريوة للمنصوة لعوات " استقطاب" فريق مبادرة عقد . وخوارصميات التعل  الآلي

مسوتو  المنصوة مو يوا  تسعى الهيئة إلى الو وف على مرذيات مستخدمي المنصة مت موففي الحكوموة الاتحاديوة ومقترلواته  التطويريوة لوول 

.  ومضموناَ وصيادة نسبة المشاركة فيهارضاه  عت المبادرة لتطوير المبادرة وتحسم المنصة شكتً 

:الإجراءات

.رةادبت  افخذ بمقترلات ومرذيات الشركاءم التي مت شأنها المساعدة في تطوير المنصةم وأيضاً في وضح آلية للتسويق ورفح مستو  التوعية بالم

.المقترلات مير  ابلة للنشر:  متلاة

: مخرجات ال لسة
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Outcomes of a Brainstorming 
session to develop “Estiqtab" 
Digital Platform



The Federal Authority for Government Human Resources launched “Estiqtab” Platform, which is an Artificial Intelligence 

enhanced Recruitment System that supports matching vacancies with job seekers, by learning from databases of millions of 

records learning algorithms. The “Estiqtab” initiative team held a brainstorming session with relevant partners to prepare a 

development plan for the platform for the year 2024. 

The Authority seeks to understand the views of the platform users, including federal government employees, and their 

development proposals regarding the platform, and to measure their level of satisfaction with the initiative to develop the 

initiative and improve the platform in form and content.

Action:

The partners' suggestions and views were taken into account, which would help develop the platform, as well as develop a 

marketing mechanism and raise awareness of the initiative.

Note: Suggestions are not publishable.

Session Outcomes: 


